
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2025. február 11. (18:02-19:53) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

4. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

5. Nagy Anna    Diákjóléti Bizottság elnöke  

6. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

7. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

8. Osztényi Dóra   Tanulmányi Bizottság elnöke 

9. Tóth Huba Benedek  Rendezvényszervező Bizottság elnöke 

10. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

11. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 

 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Aktualitások és beszámolók 

2. Gólyatábor koordinátorok 

3. Költségvetés alakulása 

4. Egyebek 

 
Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Aktualitások és beszámolók 

Osztényi Dóra azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy február 3-án részt vett egy 
kari Tanulmányi Bizottsági ülésen, továbbá február 4-én részt vett egy Intézeti Tanácson, ami 
után összeültek egy demonstrátorral annak kapcsán, hogy hogyan lehetne fejleszteni a PPK 
Intézeti weblapját. Február 6-án részt vett a Minőségirányítási Bizottság ülésén, ahol a 
mentorrendszer kidolgozásáról egyeztettek.  

Csordás Dorottya beszámol arról, hogy február 4-én sikeresen lezajlott a Welcome 
Day esemény az Erasmus programban részt vevő hallgatók számára, ahol a Hallgatói 
Önkormányzat és Külügyi Bizottság bemutatkozására is sor került. Február 5-én megtörténtek 
az elbeszélgetések a Főmentor jelöltekkel, azonban mindenki visszamondta a felkérést, így 
várják a további névötleteket. 

Nagy Anna megosztja, hogy január 22. és 31. között került sor a rendszeres szociális 
támogatások bírálóinak vizsgáztatására, ahol minden bíráló sikeresen átment. Január 30-án 
egyeztetett Benedek Balázzsal a #mediagroup tagjainak a közéleti ösztöndíjai kapcsán, ezt 
követően január 31-én részt vett egy Kutatásetikai Bizottsági ülésen. Mindezek mellett sor 
került egy KÖB levélszavazásra a kari pályázatokról, január 30-én elkészült a rendszeres 
szociális támogatások Facebook eseménye, illetve február 5-én elkezdődött a pályázási 
időszak. 

Könczöl Luca arról számol be, hogy január 24-én részt vett a Nyílt Napon, ahol a 
Hallgatói Önkormányzat standjánál fogadta az érdeklődőket. Sikeresen lezajlottak a 
tisztségviselői elbeszélgetések, ezenkívül az Összetartás szervezésével és a rendszeres 
szociális támogatások bírálásával foglalatoskodik. 

Czingráber Péter elmondja, hogy február 4-én részt vett egy Intézeti Tanácson, 
továbbá a rendszeres szociális támogatások bírálásáaival foglalatoskodott azt elmúlt 
időszakban. Február 6-án megbeszélést tartottak Csipke Ágnessel, ahol kidolgozták a félév 
terveit, ezt követően február 7-én egyeztetett elődjével a Perspektíva kiadvány kapcsán. 
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Szántó Lili azt osztja meg, hogy egyeztetett Szigeti Dominikával a NAPKAZY 

felújítása miatt, és Könczöl Lucával is rendszeresen egyeztetnek az Összetartás szervezése 
kapcsán. Mindezek mellett a  rendszeres szociális támogatások bírálásával foglalatoskodott, 
és január 23-án pedig részt vett egy Gólyatábor főszervezői megbeszélésen. 

Tóth Huba Benedek elmondja, hogy január 23-án részt vett a Gólyatábor főszervezői 
megbeszélésen, emellett Szigeti Dominikával és Kovács Noémivel  elkészítették a képződő 
animátorok számára az animátori Megvendégelés kisokost. A szemeszternyitó Karibuli 
szervezése miatt volt egy terepbejáráson, február 4-én egyeztetett a Dekörrel, és a Tanító- és 
Óvóképző Karral együtt lesz elkészítve az esemény dekorációja. Az Animátori Kódex 
módosítása miatt a Szerv hamarosan össze fog ülni, és a módosítási javaslatokat majd 
ismertetik valamelyik elkövetkezendő Elnökségi ülésen. 

Szigeti Dominika beszámol arról, hogy január 23-án elkészítették az animátori 
Megvendégelés kisokost, ezt követően január 28-án a Bogdánfy utcai épület közösségi 
tereinek a fejlesztésével foglalkozott. Február 3-án és 6-án sor került a NAPKAZY festésére 
és kárpit tisztítására, illetve február 6-án részt vett a Minőségirányítási Bizottság ülésén. 
Elkezdte előkészíteni az animátori képzések visszajelző űrlapjait,  továbbá a Kommunikációs 
Bizottsággal egyeztettek a Bogdánfy utcai épület büféjének a promóciójáról, és csütörtökön 
fog sor kerülni a forgatásra.  

Wawra Máté megosztja, hogy január 29-én sor került a Külügyi Bizottság weblapjának 
a frissítésére, január 30-án elkészült a rendszeres szociális támogatások Facebook eseménye, 
és február 2-án megbeszélést tartottak a Társadalomtudományi Karral és a Tanító- és 
Óvóképző Karral a szemeszternyitó Karibuli miatt. Február 5-én megbeszélést tartott Benedek 
Balázzsal a Hallgatói Önkormányzat TikTok felülete kapcsán, ahol heti rendszerességgel 
szeretnének tartalmakat megosztani, emellett aznap közzétették a Karibuli Facebook 
eseményét. Február 9-én frissítették a Külügyi Bizottság weblapját, február 10-én 
megbeszélést tartottak a Bogdánfy utcai épület büféjének kapcsán, és a Facebook eseményt 
továbbították szakos csoportokba, illetve több karral is egyeztetett a promóció miatt. 

Lillik Dóra elmondja, hogy január 22-én részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, 
január 23-án pedig egy Gólyatábor főszervezői megbeszélésen. Január 23-án a Nyílt napon, 
február 3-án egy kari Tanulmányi Bizottsági ülésen vett részt. Egyeztetett Kovács Mónikával 
a Nemi Egyenlőség Terv kapcsán, február 4-én részt vett egy Intézeti Tanácson, ezt követően 
egyeztetett Vikár Míra demonstrátorral, illetve részt vett a Kari Etikai Bizottság ülésén. 
Február 5-én részt vett egy EHÖK Elnökségi ülésen, ahol átbeszélték a Gólyatáborral 
kapcsolatos kérdéseket, illetve a Nemi Egyenlőség Terv felvezetésére is sor került. Február 
6-án részt vett a Minőségügyi Irodával egy megbeszélésen a mentorrendszer fejlesztése 
kapcsán, és február 10-án a Szenátus ülésén vett részt. 
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2. Gólyatábor koordinátorok 

Szántó Lili megosztja, hogy a Gólyatábor koordinátorait illetően változást terveznek 
bevezetni, amely alapján 1 boci koordinátor és 2 szervező koordinátor lenne az idei 
Gólyatáborban. 
 

3. Költségvetés alakulása 

Lillik Dóra beszámol arról, hogy az elmúlt években az infláció miatt megemelkedett a 
Gólyatáborok költségvetése, és az EHÖK költségvetése forráshiányban volt, emiatt a karok 
arányosan allokáltak összegeket. Mivel a jelenlegi rendszer nem működik jól, így a 
Kancellária azt javasolta, hogy üljenek össze, hogy megvitassák a problémát, ahol arra 
jutottak, hogy a probléma megoldása érdekében az ISZTK keret forrás allokációjának a 
módosítására fog sor kerülni. 

Nagy Anna azt kérdezi, hogy arról beszéltek-e, hogy hosszú távon hogyan alakulna a 
költségvetés. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy a következő években valószínűleg lesz hallgatói 
normatíva emelés, emiatt a következő 2-3 évre kell döntést hozni, így erre a sávra ez még egy 
fenntartható időszak lenne.  
 

4. Egyebek 

Lillik Dóra megosztja, hogy holnap fog sor kerülni a rektorjelöltek bemutatkozására. 
Wawra Máté elmondja, hogy Bánki Benivel egyeztettek, és elvállalta, hogy februárban 

tartana egy workshopot a #mediagroup számára. Nagy Anna azt kérdezi, hogy ez csak a 
#mediagroup számára lenne megtartva. Wawra Máté azt válaszolja, hogy a #mediagroup 
tagjai számára erősen ajánlott lenne a részvétel, de alapvetően bárki számára nyitott lenne az 
esemény. 

Wawra Máté beszámol arról, hogy Benedek Balázzsal sokat egyeztettek a 
#mediagroup tagjainak a közéleti ösztöndíjainak az emelése kapcsán. Arra jutottak, hogy 
havonta legfeljebb 3 vagy 4 munkát vállalhatnak. 
 
 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:53 perckor lezárja. 
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Budapest, 2025. február 11.  
 
 
 
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
 

5 
 


